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HØRINGSINNSPILL FRA ELEVRÅD VED LANGENES SKOLE 

Skolebehovsplan saks nr. 2023020211-7  

 

Elevrådet ved Langenes skole ønsker å komme med et høringsinnspill til 
skolebehovsplanen. Elevrådet har blitt informert om innholdet i skolebehovsplanen, 
knyttet til ny skolestruktur og har samlet inn meninger fra sine klasser. Elevrådet, 
sammen med stemmer fra sine klasser har kommet frem til følgende meninger om 
saken:  

De negative konsekvensene, hvis Langenes skole blir nedlagt og flyttet til Nygård skole: 

- Husene i området vil få mindre verdi og det vil kanskje bli mindre populært å bo 
på Langenes.  

- Det blir vanskeligere å treffe venner som bor i nærheten av Nygård, da det er 
langt å sykle og gå.  

- De minste, særlig 1. klassinger kan syns det er vanskelig og skummelt å ta buss 
til skolen, og det er ikke sikkert foreldrene kan kjøre de til skolen alltid.  

- Det er ikke miljøvennlig at det skal kjøre flere busser eller at foreldre må kjøre 
oftere for at vi skal treffe nye venner som bor langt unna.  

- Det kan bli vanskelig for de voksne som jobber på en stor skole å holde 
oversikten over alle elevene i friminuttene, og da kan det føre til at flere blir holdt 
utenfor eller mobbet fordi de voksne ikke ser det.  

- Det blir vanskelig å bli kjent med alle i klassen. 
- Det er urettferdig at vi ikke får bruke den fine naturen vi har på Langenes i 

skoletiden hvis skolen blir nedlagt. Det er så mange fine steder i nærheten vi kan 
gå til fra skolen.  

- Det er en farlig vei å krysse ved stokkelandsskogen for de som må gå til bussen.  
- Det er langt å gå eller sykle for mange, og det er kjipt å ikke gjøre det fordi det er 

deilig å være i aktivitet.  
- Det er dumt og trist hvis vi ikke får bruke gymsalen til bursdager eller andre ting 

etter skolen.  
- Vi er glad i fotballbanen og uteområdet på Langenes og har lyst til å fortsette å 

bruke områdene etter skolen og i helgene også. 
- Det kan bli vanskelig å ta med syklene på skolen når det er sykkelprøve.  
- Vi vil ikke at de voksne som jobber på Langenes skal miste jobbene sine.  
- Det er dumt hvis skolen ikke kan være et naturlig samlingspunkt for oss som bor 

her.  



- Vi er redd for at det blir stress på morgenen når vi må rekke å komme oss til 
skolen.  

- Vi syns det er trist hvis vi mister en plass hvor vi har så mange minner.  
- Vi er skuffet over forslaget til politikerne.  

De positive konsekvensene: 

- Det blir flere å bli kjent med 
- Man kan være mer sammen med de som man treffer på fritidsaktiviteter 
- Gymsalen på Nygård er større og kan deles i to slik at flere klasser kan bruke den 

samtidig 

Konklusjonen vår er at vi ikke ønsker at skolen vår skal bli lagt ned. Vi er lei oss for 
forslaget og vi mener vi har veldig mange gode argumenter for at det er bedre å beholde 
skolen.  


